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Indledning 

Formanden bød velkommen til de 19 fremmødte medlemmer. 

§ 1 - Valg af dirigent 

Bestyrelsen foreslog Arne H. Pedersen som dirigent. Han blev valgt. 

Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indkaldt, idet den var annonceret i Din 

Avis onsdag den 6. marts, på vandværkets hjemmeside, på Facebook Harridslev by og på 

Dagli’Brugsens infoskærm. Der var ingen indsigelser og dirigenten kunne erklære 

generalforsamlingen for lovlig. 

 

§ 2 - Beretning om det forløbne år (formandens beretning) 

Formandens beretning fremgår af vedlagte bilag 1. 

Formandens beretning blev godkendt. 

 

§ 3 - Fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse 

Regnskab blev uddelt til de fremmødte medlemmer og gennemgået i hovedtallene af kassereren.  

Regnskabet blev godkendt. 

 

§ 4 - Fremlæggelse af budget til orientering 

Budget 2019 blev fremlagt til orientering. 

 

§ 5 – Behandling af indkomne forslag 

Bestyrelsen havde sat et punkt på dagsordenen: Grundvandsbeskyttelse. 

Morten Laursen fortalte om det afholdte møde i Randers Vandråd den 07.02.2019. 

Jens Østerby fra Randers kommune orienterede på dette møde.  

Vedtægterne til Vandplanudvalg i Randers Kommune blev omdelt. 

Der er et forslag om at opkræve 0.50 kr. pr m3 vand, og som så vil blive et fast punkt på 

takstbladet. 

Det blev drøftet, om vi skal melde os ind, men der blev ikke truffet nogen beslutning derom. 

Forsamlingen ønskede, at bestyrelsen følger nøje med i, hvad der sker. 

  

Der var ikke indkommet andre forslag til bestyrelsen. 
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§ 6 - Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleant 

Følgende bestyrelsesmedlemmer, valgt for 2 år var på valg: 

- Egon Simonsen, der var villig til genvalg, blev genvalgt. 

- Morten Laursen, der var villig til genvalg, blev genvalgt. 

- Lars B. Nielsen, der ikke ønskede genvalg. 

Bestyrelsen foreslog William Ejlersen, der ikke var til stede, men havde afleveret en fuldmagt, se 

bilag 2. Der var ikke yderligere kandidater og William blev valgt. 

 

Suppleant, valgt for 1 år: Hans Peter Madsen. 

 

§ 7 - Valg af revisor + revisorsuppleant 

Valg af registreret revisor: National Revision blev valgt. 

Valg af intern revisor og revisorsuppleant: 

Genvalg af intern revisor, valgt for 1 år: Ellen Offersen. 

Valg af revisor suppleant, valgt for 1 år: Michael Laursen. 

 

§ 8 - Eventuelt. 

Aage vil gerne stadigvæk slå græsset på vandværket. 

Med hensyn til opdatering af gamle rør vil der blive taget stilling til at fortsætte fra Dr. Madsensvej 

og ud på Udbyhøjvej. 

På Spangen 4 er projektet ændret fra 3 til nu kun 1 hus. Vi bevarer så vandledningen fra 

Udbyhøjvej. Hvis der bliver bygget flere huse, skal der laves en ny ledning langs med Spangen. 

Der er problemer med vandtrykket på Ahornvej 15 og Elmevej 3. Vi bestiller smeden til at se på 

det. 

To tilfælde af vandspild eller fejlmåling af måleren blev omtalt. 

Opfordring til alle om at aflæse deres måler en gang om måneden.  

Formanden takkede dirigenten for god mødeledelse og bestyrelsen for godt arbejde. 

 

 

Referent: Hans Harbeck 
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Bilag 1: Formandens beretning 

Der er kommet flere nye forbrugere til på Lundsbjergvej. 

Nu har værket ca. 500 forbrugere på 561 målere, inkl. bimålere. 

 

Der er projekter på vej på Bækengen, Tingager, Lundsbjergvej og Spangen 4. 

Projektet på Spangen 4 var i starten på 3 huse men nu ændret til ét hus. 

Der sælges huse på Bækengen nu. 

 

Der er blevet taget nye vandprøver med bl.a. test for 1.2.4 Triazol. 

Der er ikke påvist noget i vores vand. 

 

Der er indført et depositum på 750 kr. for alle nye lejere og ejere. 

 

Udskiftning af gammel støbejernsledning ved vandværket. Kun 2 husstande var berørt af bruddet. 

 

Der har været et brud på hovedledningen ved Dr. Madsensvej 18. 

Det er en meget gammel ledning fra 1938. Stykket fra Logevej og ud til Udbyhøjvej blev skiftet i 

oktober-november til 110 mm ledning. Alle forbrugere har fået målerbrønd. 

 

Der er lavet aftale med Støvring Vandværk og Lindbjerg Vandværk om etablering af nødforsyning. 

 

Trods den varme sommer viser pejlingen på begge boringer, at der er normale forhold, og vi kan 

levere masser af vand. 

 

Reparation af 1 ud af de 4 Grundfos pumper der forsyner ledningsnettet. 

 

Stophaner på Bækkevej er bragt op i niveau og har fået dæksler for senere asfaltering af stien. 

 

Aflæsning af vandure gik fint, dog var der 16, som bestyrelsen måtte opsøge og aflæse. 

 

Vi har deltaget i møder af Randers Vandråd, hvor der blev talt om at øge betalingen for vandet for 

at opbygge en buffer til at modstå større forureningssager, Morten orienterer under punkt 5. 

 

Den nye persondatalov påvirker ikke direkte bestyrelsens arbejde, da alle forbrugerdata ligger hos 

Microwa, der står for afregning af vand til forbrugerne. 

 

Bestyrelsen har fordelt arbejdsopgaverne således: 

Anja Roest tager sig af økonomien og kontakten til Microwa. 

Lars B. Nielsen tager sig af kontroller og andre opgaver på selve vandværket. 

Morten Laursen modtager henvendelser vedr. gravearbejde og placering af vore vandledninger og 

har kontakten med Verdo, der løbende tegner vore kort med ledningsnettet. 

Hans Harbeck tager sig af diverse sekretæropgaver og vedligehold af værkets hjemmeside. 

Egon Simonsen tager sig af kontakten til entreprenører vedr. reparationer og ændringer på 

ledningsnet og vandværket, kontakt til Microwa og han fordeler arbejdet i bestyrelsen. 
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Bilag 2: Fuldmagt 

 


